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SKUPSTINA CRNE GORE
POSLANIdKO PITANJE

Pitanje za Vladu Crne Gore,
Ministar Vladimir Kavarid, Ministarstvo ekonomije

Ulqin - Ulcinj, 20.07.2014
Br.89/20I4

Po§tovani Ministre Kavarid,

Li skladu sa dlanom 187. Poslovnika Skup§tina Crne Gore, za jedanaestu
posebnu sjednicu prvog (proljednog) zasjedanja Skup§tine Crne Gore uputujem yam
sljedede pitanje:

Ministarstvo ekonomije je spremno da odvoji 10 miliona eura za isplatu
otpremnina za radnike Kombinata Aluminijuma u Podgorici za socijalni program.

Zbog toga Vas Molim da mi date sljedece informacije:

Koliko je Vlada Crne Gore do sada isplatila iz Budieta otpremnina za
radnike KAP-a od njegove privatizacije, tacnije od 2004. godine do danas i za koji
broj radnika?

Koliko je iznos otpremnina koji je Vlada isplatila radnicima 2eijezare
Boksita i drugih preduzeca u Niktiou a koja su bila privatizovana? Koliko je
ukupno sedstava isplateno iz Budieta i koji je bio prosjek po radniku?

Koliki je iznos koji je Vlada isplatila za opremnine radnicima Solane u
Ulcinju i za koji broj radnika?

Koji je pravni osnov kojim omoguteno da radnici KAP-a dobiju otpremnine
a taj isti je spredavao da radnici Solane dobijaju?

Koji je zakonski osnov kojima se odredjuje da su pojedina preduzeta tj.
njihovi radnici dobijali otpremnine koje su iznosile i do 40,000 eura po radniku, a
pojednina preduzeta i njihovi radnici iii nisu dobili ili su dobili 1.900 eura?
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Da Ii motemo dobiti kopije tih dokumenata kako bi pokutali pomo6i
primjeniti isti model socijalnog progama?

OBRAZLOZENJE:

Pogto smo iz medija upoznati da je spor izmedju Sindikata KAP-a I Vlade da
dati u prosjeku 20,000 eura ili 14,000 koliko Vlada predla2e imam ogromnu di/emu oko
tretmana radnika u privatizovanim preduzedima.

Pomenute privatizacije su rezultirale istim ishodom: steaajem! Sa velikom
razlikom u tretmanu obaveza koje poslodavac ima prema zaposlenima:Smatram da je
korisno da se javnost upozna sa zakonskim propisima kojim se nekim privatizovanim
preduzedima iz Budieta pokrivali doprinosi, povezivao radni stat a drugim radnicima
ne!

Poslije vijesti da je Vlada spremna da izvoji 10 miliona za KAP smatrao sam da
je ovo pitanje neophodno postaviti i uz dijalog doti do zajedniakog stava oko pitanja
otpremnina!

Odekujem i pisani odgovor.
S pottovanjem,

Genci Nimanbegu,
poslanik Force u Skup§bni Crne Gore
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